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Protokoll vid Eskilstuna Motorbåtsklubbs  

vårmöte 2023-05-22 
 

 

 

§       1.          Mötets öppnande 

Ordförande Kjell Karlsson hälsade 30 medlemmar välkomna och förklarade 

mötet öppnat 

 

§       2.          Godkännande av vårmötets utlysning 

Kallelse till mötet skedde via hemsidan och EMBK:s sida på Face Book och 

anslag på slipen. Mötet ansåg kallelse skett enligt föreningens stadgar och 

godkände densamma. 

 

§       3.           Godkännande av dagordning 

Den föreslagna dagordningen godkändes. 

 

§       4. Val av en justeringsman tillika rösträknare 

Till justeringsman och rösträknare valdes Tommy Bernergård. 

  

§       5.          Klubbens ekonomi  

Våran kassör Per-Erik Norleius  redogjorde för klubbens ekonomi, vi har idag 

ca. 240 000 kronor i kassan, men vi har obetalda fakturor till Bejer bygg på 

ca.80 000 kronor, det är materiel som ska/ har används till renoveringar på 

Sävholmen. 

Vi väntar ännu på besked från Länsstyrelsen i Västmanland om de bidrag som vi 

ansökt om. 

 

§       6.         Slipen 

                    Den officiella sjösättningen påbörjades vecka 18 och pågår till och med vecka 23. 

                    Arbetshelg planeras till sensommaren, info. Kommer senare. 

 
§       7. Sävholmen 

Har öppnat och en arbetshelg har gjorts med mycket arbete med bl.a.renoveringar 

av bryggorna. 

På grund av att klubben börjar få så många stora båtar, så föreslår kommittén att 
det skapas regler om angöring vid Sävholmen. 

  
På insidan av den "nya" bryggan lägger man sig långsides så lång in man kan                  
komma, max 45 fot på båten. Längst in är tanken att trampbåt och SUP:arna ska 
ligga.På utsidan av denna brygga ligger man långsides med mindre båtar typ 
fiskebåtar. Har man en båt som är större än 45 fot men mindre än 60 så lägger 
man sig med stäven mot kortsidan på den långa bryggan. Är det flera stora båtar 
försöker vi lägga oss som en solfjäder. För dig som har en båt som är 61 fot eller  
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större finns möjligheten att ligga på svaj och ta en mindre båt in till Sävholmens 
alla faciliteter 
Mötet ansåg att förslaget verkar vara bra, varför mötet röstade för att införa dessa      

regler.  

 

 

§     8            Miljökommittén  

Kommittén redogjorde för vikten av att båtägaren pratar med någon i kommittén 

innan saneringen börjar och hur vi sköter saneringen av de giftiga 

bottenfärgerna, samt dokumenterar arbetet. 

Klubben har köpt in en slipmaskin som medlemmar ska få hyra av klubben. 

 

§      9.         Ärenden och motioner 

 Det fanns inga vare sig ärenden eller motioner att avhandla. 

  

§      10. Rapporter och Skrivelser 

Det fanns inga rapporter eller skrivelser. 

 

§      11.        Övriga frågor 

Fråga om en antennförstärkare till Sävholmen. Mötet röstade för inköp för att 

förbättra mottagningen på Sävholmen. 

En medlem väckte frågan om att införskaffa en flaggstång som monteras på 

bryggnocken, mötet ansåg att det är en bra ide, och gav styrelsen i uppdrag att se 

till att det görs. 

 

§       12.  Avslutande 

Ordförande Kjell Karlsson tackade samtliga närvarande medlemmar för visat 

intresse och förklarade klubbens vårmöte 2023 för avslutat.  

 

 

 

 

 

Justeras:........................................................... 

               Tommy Bernergård 

 

 

 

 

 

 

 …………………………………………  ............................................................ 

Sekreterare                                                                     Ordförande 

Bert Törnblom                         Kjell Karlsson                 

  


